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Vragen van de leden Vermue en Van Dekken (beiden PvdA) aan de Ministers 
van Veiligheid en Justitie en van Economische Zaken over een slechte 
bereikbaarheid van 112 in de omgeving Vlagtwedde, Oost Groningen 
(ingezonden 24 februari 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht dat 112 in de omgeving van Vlagtwedde, Oost 
Groningen niet goed bereikbaar is door een slecht mobiel netwerk?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat 112 ten alle tijden voor iedereen goed bereikbaar moet 
zijn? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 3
Is de slechte bereikbaarheid van 112 in de omgeving van Vlagtwedde, regio 
Oost Groningen een uitzondering of bent u ook bekend met signalen van een 
verslechterde bereikbaarheid van 112 uit andere regio’s? 

Vraag 4
Welke stappen heeft u na eerdere signalen in 2014 gezet om de bereikbaar-
heid van 112 te verbeteren? 

Vraag 5
Hoe definieert u de bereikbaarheid van 112 op dit moment? 

Vraag 6
Op welke wijze gaat u borgen dat 112 ten alle tijden bereikbaar is voor 
iedereen? Wanneer zal 112 voor iedereen goed bereikbaar zijn en hoe u dit 
gaat doen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 7
Op welke wijze wordt de Kamer geïnformeerd wordt over de verbetering van 
de bereikbaarheid van 112?

1 http://www.rtvnoord.nl/nieuws/159856/Ik-zit-met-mijn-elleboog-tegen-het-raam-anders-valt-het-
bereik-weg
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